

„Sechse ziehen um die ganze Welt“ (18.00, 5.6.20)

Gemeinschaft macht stark. „Sechse ziehen um die ganze Welt“ vermitteln – und die Botschaft kommt gut rüber.

Der 20-minütige Film ist thematisch durch das grimmsche Märchen inspiriert und war in der Vor-Corona-Zeit als ein Stück geplant. In dem Film wird eine existierende Probeaufnahme mit zahlreichen Bildern und kleinen Szenen bereichert, die individuell von den Darstellern vorbereitet wurden. Die Beiträge wurden gekonnt von der Regisseurin Christina Hohmuth bearbeitet und in eine Ganzheit verknüpft. Das Endergebnis ist eine äußerst gelungene und kurzweilige Collage mit Witz und etwas Reflexion.

“How six made their way in the world”

Community makes strong. This is the message the inclusive group has for us in their film “How six made their way in the world” – and the viewer gets it immediately.

The 20-minutes-long film is inspired thematically by an old fairy tale by Grimm brothers. In the pre-covid 19 time, it was supposed to become a fully fledged play. In the film, the only existent video recording of a rehearsal is combined with numerous photos, pictures, small scenes that were prepared individually by the group members. The director Christina Hohmuth processed their contributions and united into a film performance. The end result is an utterly entertaining collage with wit and a bit of reflexion.

Lidia Bilanszyk